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Schriftelijke bijkomende vragen 
raad voor maatschappelijk 

welzijn 
21 april 2020 

Vraag 1 Vraag raadslid Bracke i.v.m. beschermingsmaatregelen woonzorgcentrum 

Schelderust, verpleeg -en zorgkundigen 

Het gemeentelijke woonzorgcentrum volgt de richtlijnen van de federale regering.   

 

Niettegenstaande ik volgende vragen heb; 

 

- Op 1 april 2020 stuurde ik een mail naar de gemeentediensten met volgende vraag;  

Moeten zorg en verpleegkundigen aan huis en in het woonzorgcentrum die zich 

niet goed voelen, met milde luchtwegklachten en geen hogere 

lichaamstemperatuur hebben dan (lichte koorts) 37,5 graden werken in het 

woonzorgcentrum of bij de hulpbehoevenden aan huis?   

Ja was het antwoord, ook al zijn de werknemers ziek, ze moeten komen werken, 

maar moeten verplicht een chirurgisch mondneusmasker dragen. 

Mijn vraag hierbij is; waarom neemt de gemeente hier toch het risico om inwoners te 

besmetten door deze personeelsleden verplicht aan het werk te houden en wijkt men op 

dit punt niet af van de federale richtlijnen om strengere eisen op te leggen?  Men weet dat 

heel veel mensen die besmet zijn milde of geen symptomen hebben.  

 

- Zorg en verpleegkundigen moeten enkel een mondmasker gebruiken indien ze een 

besmette covid-19 bewoner of mogelijke besmette covid-19 bewoner moeten 

verzorgen. 

Mijn vraag hierbij is;  is dit nog steeds het geval, of moeten vanaf heden alle zorg en 

verpleegkundigen een mondmasker dragen?  Hoe kan een zorgkundige weten dat een 

bewoner mogelijk besmet is met covid-19? 

 

- De gemeente Wetteren kreeg begin maart door een Wetterse firma 5000 

mondmaskers te koop aangeboden met de nodige certificaten, maar besloot niet 

op het aanbod in te gaan.  De reden was dat de gemeente niet in concurrentie wil 

gaan met de hogere overheid en dat de eerste lading mondmaskers geleverd aan 

de hogere overheid van inferieure kwaliteit waren. 

Mijn vraag hierbij is; Vele personeelsleden moesten de eerste periode zonder mondmasker 

werken, het is nochtans bewezen dat een mondmasker-mondbedekking van welke aard 

dan ook de kans op overdracht sterk verminderd.  Waarom hebben jullie onnodige risico’s 

genomen en niet al het mogelijke gedaan om de zorgbehoevenden in onze gemeente 

maximaal te beschermen?  
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- Zorg en verpleegkundigen mogen een mondneusmasker gedurende 8 uur dragen 

zonder naar buiten te gaan, ongeacht het aantal interventies.  Een mondmasker 

mag meermaals gebruikt worden na sterilisatie. 

Mijn vraag hierbij is; op welke manier gebeurd deze sterilisatie en wordt dit mondmasker 

opnieuw door dezelfde zorgkundige gedragen? 

 

- De gemeente stelt dat ze meer dan voldoende voorraad hebben om bij te springen 

wanneer de bevoorradingsflows vanuit de provincie tijdelijk opgeschort worden. 

Mijn vraag hierbij is, over welke hoeveelheid mondmaskers gaat dit per type?  Waarom het 

risico lopen dat er zeer veel bewoners in het woonzorgcentrum besmet zouden worden 

door de voorraad mondmaskers niet aan te spreken om alle zorg en verpleegkundigen te 

voorzien van een masker en op die manier een uitbraak te voorkomen. 

 

- Onze gemeente telt meerdere woonzorgcentra, familiezorg, enz …  

Mijn vraag hierbij is; staat de gemeente onderling met deze diensten in contact om 

beschermingsmateriaal door te geven waar mogelijk? 

 

- Er is beloofd, van de hogere overheid uit, vele testkits te verdelen onder de 

woonzorgcentra, iedereen zal getest worden.  

Mijn vragen hierbij zijn; Hoeveel besmette bewoners/personeel tellen het 

woonzorgcentrum schelderust, Armonea Overbeke, Sint-Jozef?  Wanneer zullen deze 

testkits in handen zijn van de Wetterse woonzorgcentra? 

Vraag 2 Vraag raadslid Van Der Gucht i;v.m. buurdienstenbedrijf 

Graag had ik geweten waarom de beslissing werd genomen om de dienstverlening van het 

buurtdienstenbedrijf stop te zetten tijdens deze coronacrisis. 

 Waarom werd er niet gekozen om de dienstverlening te blijven garanderen, zoals 

bijvoorbeeld in de stad Aalst waar het bestuur beslist heeft om de mensen te 

blijven bedienen van poetshulp indien zij dat wensen. Op deze manier kunnen 

hulpbehoevende mensen toch nog van deze dienst gebruik maken nu ze niet 

kunnen terugvallen op onder meer familie om hen hierin bij te staan. 

 Waarom werden onze werknemers op tijdelijke werkloosheid geplaatst en werden 

zij niet ingeschakeld om bijvoorbeeld in te springen in de huishoudens van de 

zorgverleners, natuurlijk mits naleving van de nodige veiligheidsvoorschriften  

 De mensen hebben reeds een factuur ontvangen ivm de dossierkosten voor de 

periode:  01/01 – 01/06. Ik veronderstel dat de mensen geen dossierkosten moeten 

betalen voor de periode dat de poetshulp niet is geweest? 


